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Helaas moesten wij in het laatste kwartaal van dit jaar 
afscheid nemen van twee mensen die in de achter-
liggende jaren voor onze club veel hebben betekend. 
 
Op 9 oktober overleed Cees Lute plotseling op 81-jarige 
leeftijd. Cees werd na zijn profcarrière in de wielersport, 
schaats- en conditietrainer bij onze ijsclub. Dit heeft hij tot 
zijn 65-jarige leeftijd gedaan. Ontzettend veel leden 
kregen les van hem. Cees was vooral een trainer die de 
schaatstechniek kon doceren. Hij bracht dit op een 
zodanige wijze dat het fijn was om bij hem de trainingen 
te volgen. Jammer dat hij er niet meer is. Wij wensen zijn 
vrouw Nel en zoon Albert en verdere familie heel veel 
sterkte met dit grote verlies. 
 

Op 9 december overleed alweer een icoon van onze club. Op 90-jarige leeftijd overleed Piet van Vuuren. 
Piet kreeg al lange tijd dagelijkse verzorging, welke de laatste jaren steeds intensiever werd.  
Piet was heel lang lid en bestuurslid van onze club en heeft vooral veel betekend bij de realisatie van ons 
oude onderkomen aan de Sint Aagtendijk in Beverwijk. Daarnaast gaf Piet vele jaren ijstraining  aan 
diverse trainingsgroepen van KJ. Wij wensen de kinderen en familie van Piet veel sterkte bij het 
verwerken van dit verdriet. 
 
Een in memoriam voor Cees en Piet is verderop in dit blad verwoord door Jos. 
 
Ja, en dan hebben wij ook nog twee schaatsdagen net achter de rug. Helaas niet bij ons op de baan.  
De aannemer was in de achterliggende vorstweek bezig om een noodzakelijke afwateringsput naast de 
nieuwe skeelerbaan aan te leggen. De planning was om dit eerder te doen, maar vanwege de slechte 
weersomstandigheden kon dit niet eerder. De grond was te drassig om met een zware kraan de 
werkzaamheden uit te voeren. Door de vorst en de daardoor bevroren grond lukte dat nu wel, maar 
daardoor kon de baan niet onder water worden gezet. Onze ijsmeester Cor, en met hem vele anderen, 
moesten dit tandenknarsend aanvaarden. Maar nu is de baan echt klaar en meteen na de vorst is de 
pomp aangezet. Wij zijn dus klaar voor een nieuwe vorstperiode. Het is nog vroeg in het seizoen en wij 
hebben goede hoop dat er nog meer kou op komst is. 
 
Zoals gezegd, is de skeelerbaan klaar en hij ligt er prachtig bij. Als club kunnen wij heel trots zijn op dit 
resultaat. Het heeft lang geduurd, maar dan heb je ook wat. Het is nu de uitdaging om als ijsclub ook een 
skeelerclub te worden. Met dit proces zijn wij al enige tijd bezig en kortgeleden is een skeelercommissie 
tot stand gekomen, die vooral uit jonge leden bestaat. Samen met een delegatie van het bestuur is er 
een aantal bijeenkomsten geweest en werden de contouren en aandachtspunten neergezet, waardoor 
de commissie als onderdeel van de club kan functioneren. Het is de bedoeling dat de commissie nu 
zelfstandig aan het werk gaat om hier verder inhoud aan te geven. Alle leden ontvingen inmiddels een 
mail van Simon Wijte met een aantal vragen over het gebruik van de skeelerbaan. Het verzoek is om 
hierop te reageren, zodat de commissie hiermee verder kan.  
 
Verder is het bestuur bezig met de aanvraag van een bouwvergunning om ons clubgebouw uit te breiden 
met een opslag voor de machines en een toiletgroep aan de achterzijde van het gebouw. 

Op 7 januari 2023 (vanaf 16.00 uur) houden wij onze traditionele nieuwjaarsreceptie en daarbij hoop ik 
weer veel leden en donateurs te ontmoeten. Ik wens jullie allemaal heel fijne feestdagen en vooral een 
gezond, sportief en gelukkig 2023 toe. 
Groet Nico 

  

 
 
Op de website www.ijsclubkeesjongert.nl vind je het laatste nieuws over de club, staat alle informatie 
over onze evenementen en natuurlijk vind je er een versie van de Doorloper met kleurenfoto’s. Er is ook  
een facebookpagina voor IJsclub Kees Jongert. Deze pagina is alleen voor leden.   

http://www.ijsclubkeesjongert.nl/
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Ben je lid van Kees Jongert en gebruik je facebook, dan kan je je aanmelden als lid van de Kees Jongert 
pagina. Hier lees je tijdens het schaatsseizoen elke dinsdag de wedstrijdverslagen van de marathons.  
 
Wil je iets delen met de leden van je club? Een mooie foto, een bijzondere prestatie of een leuk 
evenement? Mail het naar duingoedhart@ziggo.nl en je leest het in De Doorloper, op de website of de 
facebookpagina. Je kunt ook zelf foto’s of prestaties posten op de facebookpagina. DOEN!! 
Groeten, Renée 
 
 

 
 
7 januari Nieuwjaarsreceptie (16.00 uur) 
2 februari  bestuursvergadering 
11 februari Kees Jongert Bokaal 
17 februari De Kolenkit (zie pagina 16) 
 

 
 

 
 
Cees Lute en Piet van Vuuren zijn overleden. Verderop in dit blad meer aandacht hiervoor. Nico bracht 
een bloemetje naar Leon Schelvis die een nieuwe knie kreeg. Käthe van Leijen en Sjaak Ooteman 
kregen een bloemetje na een onfortuinlijke val. Sjaak is alweer op de been. Käthe wensen wij heel veel 
sterkte!  
Na een lange herstelperiode van een knie-operatie heeft Feija Stuart een half jaar niet kunnen trainen. 
Gelukkig is de operatie geslaagd en heeft zij de eerste rondjes op het ijs alweer gemaakt. Momenteel 
moet zij even rustig aan doen, dus schaatsen staat in de wacht. Over enkele weken komt zij weer naar 
de ijsbaan. Ook voor Feija was er een bloemetje.  
  
 

 

DOOR JOS NIESTEN 
Lieve Nel, Albert, Astrid, kleinkinderen, familie en verdere aanwezigen. 
 
Wij zijn bijeengekomen om afscheid te nemen van  
Cees Lute. Geschokt zijn we door het plotselinge 
overlijden van Cees. Cees was ruim 30 jaar onze trainer 
bij IJsclub Kees Jongert. 
 
Cees was wielrenner, schaatser en trainer. Daarnaast 
was Cees ook nog van beroep timmerman en wel 
precisiewerk bij Hopman. 
 
Als wielrenner boekte Cees grote successen, zowel in de 
ronde van Frankrijk, als in de ronde van Italië. Hij zat in 
de ploeg van vijfvoudig tourwinnaar Jaques Anquetil en 
ook Ab Geldermans zat in deze ploeg. Helper voor de 
kopman en ook nog een 2e plaats in een etappe en 67e in 
het eindklassement. In Italië zelfs een etappe gewonnen 
in 1964. Cees boekte meer dan 100 overwinningen als 
wielrenner, maar moest helaas al op 26-jarige leeftijd 
stoppen vanwege een blessure aan zijn knie na een 
zware valpartij. 
 
Ook als schaatser boekte Cees successen. In 1966 werd 
hij met overmacht kampioen op natuurijs bij IJsclub KJ. 
 
In 1974 werd Cees gevraagd om training te geven bij IJsclub Kees Jongert. Cees was direct enthousiast 
en ging dan ook meteen op cursus om zich verder te bekwamen in de trainingsleer en haalde zijn 
diploma’s daarvoor.  

mailto:duingoedhart@ziggo.nl
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Cees stond ook langs de baan om te coachen bij langebaanwedstrijden en op natuurijs. In 1978 stond 
Cees in de ijzige wind en kou op het IJsselmeer om te coachen en voeding aan te geven tijdens de 100 
km wedstrijd die ik mede door Cees won. Cees gaf op zondagochtend in het duin ook extra trainingen 
om de conditie te verbeteren. Hij bedacht dat we dit wel over de onverharde paden en heuvels konden 
doen op de crossfiets en dat deden we dan ook. 
 
Door de goede en sociale trainingen groeide het aantal deelnemers en ook leden. Er moest een trainer 
bij komen, maar eigenlijk wilde iedereen bij Cees blijven. De trainingen van Cees waren op het ijs en in 
het duin zeer populair bij onze leden.  
 
Voor zijn inzet werd Cees lid van verdienste bij KJ. Ook de KNSB, gewest NH, kende Cees deze 
onderscheiding toe in 2006 
 
Op 16 maart 2006 gaf Cees zijn laatste training in park Assumburg en werd hij toegezongen met 
‘Ceessie bedankt’ door al de leden die hij training had gegeven. 
 
Wij allen hebben veel warme herinneringen aan Cees en zullen hem missen. We wensen Nel, Albert, 
Astrid en de kleinkinderen heel veel sterkte met dit plotselinge overlijden.  
Cees bedankt voor alles wat je voor onze leden hebt gedaan 
Jos Niesten 
 

 

DOOR JOS NIESTEN 
Piet van Vuuren overleden op 9-12-2022, 90 jaar oud. 
 
Veel clubleden waren aanwezig bij de condoleance 
van Piet van Vuuren op woensdag 14 december. 
 
Piet was bestuurslid van KJ in twee perioden.  
De eerste was van 21-11-1980 tot 21-11-1997 en de 
tweede van 12-11-1999 tot 01-11-2002.  
 
Piet was de man van de natuurijsbaan en het 
clubgebouw aan de Aagtendijk. Dit deed Piet samen 
met Leo Dekker. Er werd een mooi clubgebouw 
gerealiseerd aan de Aagtendijk. Piet was tevens 
ijsmeester op die baan, maar het wilde aan de 
Aagtendijk moeilijk dichtvriezen. Dit kwam mede door 
het lekken vanuit de Aagtenbelt. Continu wakken en 
zelfs eenmaal de veegmachine door het ijs. 
 
Piet was zelf een fanatiek schaatser; hij reed 
tweemaal de Elfstedentocht, in 1985 en in 1986. 
Tevens werd Piet clubkampioen in 1983 bij de 
veteranen. Vanwege al zijn verdiensten en 
schaatsprestaties  kreeg Piet de Henk Agterberg 
bokaal uitgereikt in 2000 . 
 
Trainer van de ouderen in duin en op de kunstijsbaan en begeleider van het schoolschaatsen, toen nog 
in Alkmaar. 
 
Piet was directeur van Wegenbouwbedrijf Van Vuuren en zij deden veel werk voor Hoogovens en PWN. 
Vanuit die positie betekende hij ook veel voor de aanleg rondom het clubgebouw aan de Aagtendijk. 
 
De laatste jaren was Piet opgenomen in Huis ter Duin vanwege zijn ziekte. Altijd had Piet het nog over 
die mooie IJsclub Kees Jongert, waarvan hij vanaf de oprichting lid was. Piet zal altijd in onze gedachten 
blijven als een zeer betrokken clublid. 
 
Moge hij rusten in vrede. 
Jos Niesten. 
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DOOR HENK DE RUITER 
 
Abusievelijk is het afscheidswoord van Henk niet opgenomen in de vorige editie van De Doorloper. 
 
Mart, 
 
11 mei was ik nog even, wat later bleek de allerlaatste keer, bij Mart op bezoek. Irene zijn dochter was er 
en samen met haar hebben wij koffie gedronken. Na een half uur praten werd het te veel voor Mart. Hij 
zei dan ook eerlijk, ik ben moe ga maar en ik nam afscheid. Dit keer met een handdruk, dat deden wij 
normaal nooit. Bij de deur stond ik nog even te praten met Irene, wij keken elkaar aan en wij hadden op 
dat moment denk ik dezelfde gedachten; dit kan zo niet lang meer duren.  
Eenmaal op de fiets liet ik mijn geest dwalen en mijn tranen de vrije loop, waarschijnlijk was dit na al die 
jaren de laatste keer dat ik Mart had gesproken, met deze nare gedachte kwam ik thuis en vertelde het 
mijn vrouw. 
 
Iets meer dan 50 jaar geleden kreeg ik via mijn werkgever een woning in Heemskerk toegewezen. 
Behalve de familie van mijn toenmalige vriendin kende ik toen nog niemand in Heemskerk behalve      
Mart. Dat kwam omdat wij elkaar, al voordat ik hier woonde, regelmatig tegenkwamen bij de diverse 
strand- en boslopen die toen wekelijks in de wijde omgeving werden georganiseerd. Toevallig raakten wij 
op de een of andere manier een keer met elkaar in gesprek, wat daarna bij het in- en uitlopen steeds 
vaker een vervolg kreeg. Mart ging toen regelmatig op stap met zijn broer Piet in de zwarte Borgward en 
die zat, noem het maar toeval, een aantal jaren bij mij in de klas op de handelsavondschool in Haarlem.  
 
En nu, na ruim 50 jaar, zagen wij elkaar nog steeds regelmatig op diverse plekken. Meestal had het wel 
iets met de sport te maken. Dat was echt de rode draad in al die jaren. In het verre verleden samen 
trainen in de duinen, fietsen met de Dennemangroep met koffie in Schoorl op de zondagochtend en 
recentelijk al weer een aantal jaren samen in het juryhok op de maandagavond bij BRC Kennemerland. 
Maar dat is slechts een HEEL beperkte opsomming van zaken die wij samen in al die jaren hebben 
gedaan.   
 
U vraagt zich nu misschien af, waarom dat blikje. Dit was penningmeester Mart zijn kas op de 
maandagavond. Met 30,-- euro wisselgeld in blik kwam hij wekelijks de baan op gelopen, en sinds twee 
jaar heb ik dit kleinood van hem overgenomen en mocht ik de kas gaan beheren. Ik zal dit kleinood goed 
bewaren en aan hem denken als ik weer op een maandagavond met het wisselgeld de wielerbaan op 
loop.  
 
Bij BRC Kennemerland, waarvan hij al sinds 1964 lid was als wielerliefhebber maar niet als actief renner,    
was hij in de zomermaanden niet alleen op de maandagavond actief, maar ook pakte hij regelmatig de 
microfoon op bij toernooien en andere evenementen. Met een flinke dosis humor, maar wel met strakke 
hand, begeleidde hij de wedstrijden in de diverse categorieën. Daarmee bespeelde hij met de microfoon 
in zijn hand niet alleen het rennersveld maar ook het publiek. BRC Kennemerland gaat deze vaste 
waarde zeker missen, want je kon Mart bellen of hij wilde helpen, maar eigenlijk wist je het antwoord al. 
 
Toen ik hier kwam wonen, had Mart ook onmiddellijk een taak voor mij. Hij zat op dat moment in het 
bestuur van de IJsclub Kees Jongert en er werd gezocht naar een penningmeester. Ik was meteen voor 
vele jaren onder de pannen bij de club, maar het ging wel met heel veel plezier. Bovendien kon hij zoiets 
op een innemende manier vragen, je kon het gewoon niet weigeren. Bovendien als HEM iets werd 
gevraagd, weigerde hij ook bijna nooit. Ik zou niet precies weten hoeveel keer hij voor iets is benaderd.   
Vaak had het met de sport te maken. Ik weet alleen niet helemaal zeker of Rita het altijd even leuk vond 
als Mart weer eens geen NEE kon zeggen en hier of daar weer een dagje onder de pannen was. 
 
Jaren hebben wij samen, maar ook met anderen, getraind voor de diverse strand- en duinlopen. Meestal 
in het duingebied bij Mart in zijn achtertuin. Dat deed hij gedurende een aantal jaren in een olympisch 
trainingspak dat hij van zijn zuster Joke had gekregen. Zij was deelneemster bij het turnen bij de spelen 
van 1976 in Montreal. Hij was er heel erg trots en zuinig op.  
 
Ieder op zijn beurt was zondagochtend chauffeur naar de diverse strandlooplocaties. Dat ging heel lang 
zonder problemen. Tot het op een gegeven moment af en toe voor Mart niet helemaal uitkwam. Wat was 
er aan de hand ? Mart was op wintersport geweest en had niet alleen maar geskied, en ja wanneer die 
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iemand een vrij weekend had dan werd het hardlopen natuurlijk van ondergeschikt belang, logisch toch, 
hè RITA …    
 
De halve marathon van Egmond was ieder jaar weer een hoogtepunt in het seizoen, waar je naar toe 
leefde, ieder jaar een week na oud en nieuw. Één van de laatste keren dat ik bij hem op bezoek was, liet 
hij mij nog een voor ons bekende foto zien waarop wij achter elkaar de laatste helling beklommen bij 
Bakkum, voordat wij het strand op gingen richting Egmond.  
 
Die plek bij de strandafgang in Bakkum werd later voor Mart de plek bij die halve marathon. Want daar 
heeft hij jaren staan speakeren voor le Champion, in soms wel barre omstandigheden, tot de laatste 
loper voorbij ging en Mart haar of hem nog een welgemeend advies kon meegeven voor het laatste stuk 
over het strand. 
 
Tot slot, na dit beperkte aantal opsommingen van Mart zijn sportieve leven, nog dit: 
 
Nu het rouwrumoer rondom jou zal gaan verstommen 
De stoet langzaam voorbij trekt, met schuifelende voeten 
Nu voel ik dat er een diepe stilte komt 
En in die stilte zal ik toch opnieuw weer aan je denken 
We zeggen veel te gauw het is voorbij 
Ik zal nog altijd grapjes over je maken 
Hij heeft alleen maar je lichaam weggenomen 
Niet wie je was en ook niet wat je zei. 
 
Mart, wij zullen je allemaal vreselijk missen. Ik ben blij dat ik je ruim 50 jaar geleden, tijdens een van 
onze sportieve activiteiten, heb leren kennen en bedank je voor je vriendschap al die jaren. 
 
Rita, ik wens jou met de kinderen en de kleinkinderen heel veel sterkte de komende tijd om samen dit 
enorme verlies te kunnen verwerken. 
Henk de Ruiter 
  
 

  
Op 29 oktober haalde de ‘fietsgroep Patatoloog’ Mart bij Rita op. Met de dochter Irene fietsten zij over de 
mtb-paden waar Mart altijd met hen reed. Onderweg hebben zij op drie plekken de as van Mart 
uitgestrooid. Op de laatste plek stond Rita met de familie. Terwijl het lied ‘Dust in de wind’ klonk, werd 
het laatste deel van de as van Mart uitgestrooid. Het was een mooi en indrukwekkend moment. Daarna 
ging het hele peloton naar Rita voor een kop koffie met een stuk appeltaart.  
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V erstopte  riolering  of afvoerleiding,  

oplossen van stank problemen  en 
  

camera inspecties. Maar ook 
  

voor het plaatsen of vervangen 
  

van riolering .   

 

   
ONTSTOPPINGSBEDRIJF   

CEES FI LIPPO 

  

T el .  06 - 51 59 83 90 

  

WWW.CEESFILIPPO.NL    

------------------- 

  

 
 

 

 

 
 
 

RIJWIEL SPECIAALZAAK 
Rijksweg 137 

1906 BG  LIMMEN 
www.krooneliefting.nl 

Telefoon algemeen  072-5051239 
Telefoon werkplaats 072-5052269 
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Er zijn twee plaatsen waar u lekker eet.  
Bij u thuis en bij…….’OASE’! 

Lunch- en frituursalon Oase 
Plantage 148 - 1943 LR Beverwijk 

Telefoon 0251-225302 
lunchfrituursalonoase.nl 

Maandag gesloten. 
 

 

                                          
   

VERKOOP/VERHUUR PROFESSIONELE LICHT & GELUIDSAPPARATUUR VOOR ORKEST - DISCO - CONCERT - OMROEP -                                                
EVENEMENT- VERGADERING.  TEVENS VERHUUR VAN PODIUMDELEN - GROOTBEELDVIDEO - AGGREGATEN. 
 
 

 

 
 
 
De Trompet 1344 
1967 DA  HEEMSKERK 
Telefoon:  0251-211622 
Telefax:    0251-213126 
E-mail:     info@m-sound.nl 
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Op 4 november kwam de AS-groep op bezoek in Heemskerk bij Jos Niesten. Toen Nico en Jos een 
gesprek hadden met de ambtenaar Benno Schuit, van gemeente Heemskerk, spraken we hierover en 
noemden de naam Ard Schenk. Deze naam was totaal onbekend bij Benno toch een 40-er.  
 

 
 
De schaatsers op bezoek: Jappie van Dijk, Piet Kleine, Peter Nottet, Jan Derksen, Ed van Berkel, Ard 
Schenk, Co Giling, Jan Bols, Frits Schalij, Jan Bazen, Jos Valentijn, Johnny Olof,, Roelf Breedeveld, 
Jos Niesten en Piet Kivit. 
 
 
Wie is nu Ard Schenk?  
De ouderen onder ons kennen natuurlijk wel de prestaties van Ard en Keessie (Verkerk). Even een 
blik op de loopbaan van Ard als schaatser. Bij het EK en WK kwamen de eerste resultaten: 5e en 3e. 
In 1966 stuivertje wisselen met Kees. EK in Deventer: Ard 1e en Kees 2e. Het WK in Göteborg: Kees 
1e en Ard 2e. Het jaar daarop in Oslo: Kees 1e en Ard 2e. De grote doorbraak kwam in 1970 bij EK en 
WK 1e, in 1971 1e WK en EK 2e.  
 
Zijn topjaar was 1972: EK en WK gewonnen, en 3 keer goud op de Olympische spelen in Sapporo.  
Ard reed bij elkaar 10 wereldrecords, zowel op 5 en 10 km als op 3000 m, 1500 m en 1000 m.  
 
Dat was dus Ard Schenk.  
 
De Amerikaanse manager dacht dat de schaatsers wel prof konden worden en in 1974 werden de 
schaatsers prof met Noren, Zweden en Nederlanders. Een nieuwe bond werd gesticht en de 
wedstrijden gingen van start in Den Haag. Toch bleek het dat de supporters er niet warm voor liepen 
en flopte dit. Ard stopte en kwam bij de ISU terecht om veranderingen door te voeren. Ard was 
fysiotherapeut in het ziekenhuis in Purmerend en is nu gepensioneerd. 
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Alle schaatsers waren zeer onder de indruk van de skeelerbaan en ons mooie clubgebouw. Na afloop 
nog bij Jos en Lida in de bar voor een buffet: het bleef nog lang onrustig aan de Zuiderwentweg. 
 
 

 
 
Beste leden, 
 
Zoals jullie allemaal wellicht al hebben vernomen, is er de afgelopen tijd hard gewerkt om een 
skeelerbaan te realiseren. De baan ligt er ondertussen al schitterend bij en de komende periode zullen 
we als club gebruiken om de laatste puntjes op de i te zetten. Om jullie komende zomer zo goed 
mogelijk te faciliteren, zijn we achter de schermen hard bezig om organisatorisch het een en ander 
neer te zetten. Om dit zo goed mogelijk aan te laten sluiten op de vraag van onze leden hebben we 
jullie nodig.  
 
Graag zouden wij willen weten wie van plan is om gebruik te gaan maken van aangeboden trainingen 
en op welk moment hiervoor de voorkeur zou zijn. Mijn vraag is dan ook als je dit voornemen hebt, 
stuur dan even een mail naar info@simonwijte.nl. Vermeld in de mail hoe vaak en op welke dagen je 
idealiter gebruik zou maken van de skeelerbaan. Wij nemen dit dan mee in het trainingsaanbod dat 
we kunnen gaan bieden. 
 
Bij voorbaat dank, 
 
Simon Wijte 
Namens Skeelercommissie Kees Jongert 
 
 
 
 

mailto:info@simonwijte.nl
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inderen van de zondagavondgroep zijn er acht begonnen met de zomertraining bij Astrid en Roy. Ze 
mogen vier keer meetrainen en daarna beslissen of ze lid worden van de club. 
   
  

 
 
 
 

        Gerrit van Assendelftstraat 3 
       1961NH Heemskerk 
 
        Tel 0251-232813 

 

 
 
 

De Trompet 2850 
1967 DD  HEEMSKERK 
Tel. 0251-248844 
www.nelis.nl 

 

 



De Doorloper december 2022  13  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    
 
 

Gespecialiseerd in het behandelen sportblessures. 

 
Janneke Stolk sportfysiotherapeute  

 

Ellen van Wetering sportfysiotherapeute  
 

Heemskerkerweg 191 
Tel 0251-239101 

1945 TG Beverwijk 
www.fysiobeverwijk.nl 

         fysiotherapie@fysiopmc.nl 
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Beste KJ’ers, 
 
Ik weet nu niet of ik een duurzaam stukje moet schrijven. Alles moet duurzaam zijn tegenwoordig. 
Maar ja, wat is duurzaam? Ik stond laatst voor een verkeerslicht te wachten achter een 
bouwvakkersbusje. De bus was van E. Pus, uw duurzame klusjesman.  
Althans, volgens het opschrift, dat ik nog net door de viezigheid heen op de achterkant kon lezen. 
Waar de viezigheid vandaan kwam, bleek al gauw, toen het licht op groen ging en we konden 
doorrijden. Een grote zwarte walm verliet de bus die in no-time ook in mijn auto te ruiken was. 
 
De lucht deed mij denken aan vroeger, toen we thuis nog petroleumstellen hadden en we per ongeluk 
de pit iets hoger draaide. Ook een zwarte walm én een rood oor. Het rode oor niet van de slaap, maar 
van het zinvol geweld. Toen bestond duurzaam nog niet en zinvol geweld wel.  
Toen was geluk nog heel gewoon. 
 
Nog een geluk dat ik in de auto zat en niet op de fiets achter de auto.  
Ik denk dat ik dan snel een transformatie naar een ouderwetse Zwarte Piet had gemaakt en op de 
zwarte lijst bij Kick Out Zwarte Piet had gestaan. Of zouden ze een roetveeglijst hebben? De Pieten 
zien er tegenwoordig uit alsof het WC-papier op is, en de kraan om je handen te wassen het ook al 
niet doet. Ik neem geen pepernoten meer van ze aan.  
 
Overigens, die meneer Pus lijkt mij dan ook een etter van een vent om de boel zo te misleiden. Zal mij 
ook niet verbazen dat hij ook Ed of Et heet.  
Je kunt bijna geen krant meer openslaan of tv-programma kijken of er is wel een zogenaamde 
duurzaamheidscoach aanwezig. Zo’n type die van de hype gebruik maakt en vaak niets anders kan 
uitbrengen dan “We moeten verduurzamen”. En als iemand zonnepanelen of iets dergelijks heeft 
geplaatst dan roepen “Zo jullie zijn goed bezig”. Tja, daar moet je voor geleerd hebben.  
Kortom, net of je naar een interview met een politica kijkt. Het antwoord ken je al voordat ze hun mond 
opendoen. Maar ja, het is of staat blijkbaar interessant. 
 
Net zoals dat ik laatst met de buurman, het baasje van poes The Button (zie vorig stukje) , stond te 
praten. Hij heeft een nieuwe auto met een achterklep die dichtgaat als je op een knopje drukt. Je kunt 
niet zonder. Ik zei tegen hem dat het handig zou zijn als er ook zoiets bij mensen kon worden 
ingebouwd. Druk op de knop, klep dicht. Onze blikken wisselden een verstandhouding uit waar je u 
tegen zegt.  
“Dat zou fijn zijn”, zei hij, “want m’n vrouw is tegenwoordig bezig om van alle plantjes in de tuin de 
Latijnse namen te onthouden. Om indruk op de visite te maken blijkbaar en het staat interessant.” 
Tja, als je visite de Latijnse benamingen kent, is dat geen probleem, anders is het lastig.  
Als ze zegt dat de Buddleja Davidii (vlinderstruik) nodig gesnoeid moet worden, krijg ik eerder de 
neiging om naar haar drankgebruik te vragen. Probeert uzelf maar. Nuttig eerst een paar flinke borrels 
en spreek vervolgens vlinderstruik in het Latijns uit. Buddleja Davidii … opschrijven is al moeilijk.  
 
Tja, het zou onze taal wel sierlijker maken dan dat het nu is. “Die homo sapiens van hiernaast”, klinkt 
toch een stuk vriendelijker dan “Dat mens van hiernaast”.  
Laat staan de krachttermen die in verband staan met geslachtsdelen. “Pedicabo omnibus vobis” klinkt 
toch beter dan “F … you”. Alhoewel ik laatst op een verkeerslicht graffiti zag staan met de tekst “F … 
U”. Klinkt toch nog enig respect in door.  Het was nog beter geweest als er “F … U meneer” had 
gestaan. Maar ja, in het genderneutrale tijdperk waarin wij nu leven kan dat ook niet meer.  
Met twee woorden spreken, moeten we ook veranderen, omdat je het geslacht niet meer mag 
benoemen. “Dank u wel het”, klinkt ook zo raar. 
Ik wens u alvast Felix Sit Annus Novu (een gelukkig nieuwjaar) en loqui vos mater lingua (spreek je 
moerstaal) toe. 
 
Ko toe de start 
 
Groeten, Ko toe de Start. 
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Vrijdag 17 februari organiseert de activiteitencommissie samen met Jos een show/lezing genaamd DE 
KOLENKIT. Voor het eerst zal ook het shantykoor van KJ optreden. De avond begint om 20.00 uur en 
is geheel verzorgd met, bokbier, wijn en hapjes de kosten zijn € 15,- per persoon. 
 
 

 
 
Voordat het schaatsseizoen begon, was het best weer even spannend of we, net zoals de twee 
voorgaande jaren, weer in de wielen zouden worden gereden door Corona. Maar voordat we weer op 
het ijs stonden en daarover duidelijkheid zou zijn, moesten we eerst nog wat voorbereidend werk 
verrichten. Dit seizoen hebben we besloten om de basisschoolleerlingen van groep 4 niet meer uit te 
nodigen en alleen nog de kinderen van groep 5 tot en met 8. Groep 4 is toch een specifieke groep en 
aangezien Denise Hilgers, die deze groep voor haar rekening nam, is gestopt, besloten we in groot 
comité om groep 4 niet uit te nodigen. Dit besluit moesten we al vóór de zomervakantie nemen, omdat 
de buurtsportcoaches Beverwijk en sportcentrum Heemskerk op tijd over het jeugdschaatsprogramma 
willen beschikken, zodat zij dit alvast naar de basisscholen kunnen sturen.  
De basisscholen publiceren dit via hun media (internet, mail, nieuwsbrieven etc.) richting ouders.  
 
Het programma bestond uit 10 lessen, een 2 x 100 meterwedstrijd en een ouder-kind les, als laatste 
op 17 december.  
 
Direct na de zomervakantie is er, tijdens de dag van de sport, fysiek met werving van leerlingen 
begonnen. Roy, Luc en Maartje Heine stonden op de laatste zaterdag van augustus, terwijl het nog 
volop zomer was, de hele dag bij sporthal De Walvis om de IJsclub en het jeugdschaatsen in het 
bijzonder te promoten. De belangstelling en opkomst toonden een grote vergelijking met de rente op 
mijn bankrekening. Een paar kinderen en twee bejaarden, waarvan ik er een was. Kortom niet voor 
herhaling vatbaar.  
 
De respons via de scholen en het uitnodigen van de kinderen die vorig seizoen hebben meegedaan, 
resulteerde toch nog in 89 deelnemende kinderen.  
 
Nadat de pintoestellen, onder toeziend oog van onze penningmeester, op onze betaalmiddag gebruikt 
en de schaatsen gekeurd waren, konden we één week later, op 1 oktober het ijs op. Maartje had de 
kinderen over 6 groepen en 16 instructeurs verdeeld. Niet gehinderd door Coronamaatregelen of iets 
dergelijks was het eindelijk weer als vanouds.  
 
De laatste echte schaatsles was op 3 december met Pieten op het ijs, en werd afgesloten met het 
uitreiken van de diploma’s. Ook is er tijdens deze les weer gescout door Roy en Astrid, beiden altijd 
op zoek naar talenten voor de maandagavondtraining bij de jeugd. Dit resulteerde in tien 
uitnodigingen.  
 
10 december was het tijd voor de 2 x 100 meterwedstrijd, die was omgedoopt in de Ed Hulsing 
Memorial. Ed , die dit jaar is overleden en geen onbekende binnen het schaatsen was, heeft ook heel 
veel voor het jeugdschaatsen gedaan. De ijsmeesters, die mij een paar leuke anekdotes over Ed 
wisten te vertellen - waaronder een vergeten pan soep op de pont, een big bag vol met plastic dopjes 
omdat Ed die inzamelde en schoonmaakte voor een goed doel - vonden het wel leuk om de 2 x 100 
meter zo te gaan noemen. Voor onze club hadden we 60 deelnemers, verdeeld over alle groepen en 
iedereen heeft naar eigen kunnen zich volop ingezet. Er werd weer volop genoten door de kinderen, 
de ouders en ons eigen team.  
 
Een enthousiast team dat dit jaar bestond uit: 

• Nico Vessies en Mees de Ruijter voor het 1e jaar, 

• Cor Apeldoorn, Jona Kool, Daniel Brouwer en Kelly Tromp voor het 2e jaar, 

• Manon Mooij voor het 3e jaar,  

• Tessa Veldhuis voor het 4e jaar, 

• Eveline Krom, Duco Luijt en Arno de Ruiter voor het 5e jaar,  
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• Martine v.d. Ros en Judith Krom-van Hesselingen voor het 7e jaar, 

• Maartje Heine (mijn steun en toeverlaat op het ijs) voor het 10e jaar en  

• Ronald Huisman en Jan Niesten voor het 15e jaar. Jan zelfs nog langer omdat hij al eerder les 
heeft gegeven, in de periode dat we nog met de bus naar de ijsbaan gingen. Hoe lang kon ik 
helaas niet meer uit het archief halen, dat Andre mij heeft nagelaten.  

 
Hun enthousiasme en plezier is niet alleen de kinderen, maar ook de ouders niet ontgaan. Dit blijkt uit 
de mailtjes die ik van de ouders heb ontvangen.  
 
Als laatste hebben we op 17 december nog een ouder-kindles gehad waarbij de ouders zelf konden 
ervaren wat de kinderen de afgelopen maanden hebben gedaan. Ook dit was weer een superleuke 
les die zeker gezien de weersomstandigheden, stevige vorst, een schot in de roos was.  
Helaas zat het seizoen er na deze laatste les op, maar ik heb wel de eerste mailtjes van 
ouders/kinderen al binnen die reikhalzend uitkijken naar seizoen 2023.   
 
Henk Gouma. 
 

 

Haarlem, 1 oktober  100 300    
Renske Krom DPB 16,03 41,74    
       
Haarlem, 2 oktober  500 1000    
Zoe Verhagen DC1 1,06;65 2,04;36 PR    
       
Haarlem, 8 oktober  500 500 1000 1500  
Zoe Verhagen DC1 1,01;16 PR 1,02;35    
Judith van Hesselingen DMA 58,38 57,47    
Eveline Krom DB2 58,69 58,14    
Luc Heine HSA 38,66   1,56;56  
Daniel Brouwer HB1 46,68 PR  1,43;14   
       
Haarlem, 15 oktober  500 1500    
Zoe Verhagen DC1 1,01;22 3,12;43    
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Haarlem, 16 oktober  100 300 300   
Marise Krom DPD 22,35 FL 44,28 45,64   
Renske Krom DPB 15,37 36,96* 38,52   
*Renske Krom rijdt voor het eerst onder de 37 sec. op de 300 meter en behaalt met 36,96 een clubcertificaat. 
 
  500 1500    
Maartje Heine DSA 46,56 HT WDR    
Mieke Heine DMA 55,26 2,46;25    
Eveline Krom DB2 56,45 PR 2,55;03 PR    
       
Heerenveen, 16 oktober 500 1500    
Luc Heine HSA 37,97 1,53;77    
       
Heerenveen, 21 oktober 5000     
Luc Heine HSA 6,59;15     
       
Haarlem, 23 oktober  300 300 500 500  
Marise Krom DPD 45,38 44,85    
Renske Krom DPB   1,03;15 HT 1,13;15 FL  
Zoe Verhagen DC1   1,01,13 1,00;91 PR  
Jaap Zonneveld HN1   48,13 HT 47,96 HT  
       
Haarlem, 29 oktober  500 1500    
Zoe Verhagen DC1 1,00;67 PR 3,08;87 PR    
Maartje Heine DSA 46,51 2,18;71    
Mieke Heine DMA 55,49 HT 2,52;31    
       
Haarlem, 30 oktober   300 500    
Renske Krom DPB 36,12 PR 1,00;07 PR    
Marise Krom DPD 42,24 PR 1,10;39    
       
Haarlem, 5 november 
Ter Aar Trofee 

 
500 

 
1500 

   

Luc Heine HSA 39,25 1;57,68    
       
Haarlem, 6 november  500 1000 1500   
Maartje Heine DSA 46,23 1;31,96    
Kelly Tromp DSA 58,23 2;00,24    
Luc Heine HSA 39,25  1;57,68   
Simon Wijte HSB 45,19  2;22,17   
       
Haarlem, 6 november       
Mieke Heine DMA 56,74  2;49,37   
Eveline Krom DB2 57,19  2;57,76   
Judith van Hesselingen DMA 58,19  2;54,74   
       
Eindhoven, 12/13 november, 
Eindhoven Trofee 

 
500 

 
5000 

 
1500 

 
3000 

 

Luc Heine  38,79 7;01,95 1;56,76 4;05,95  
       
Haarlem, 20 november  100 500 700   
Puck Welp HPD 14,88 1;06,61    
Marise Krom DPD 15,32 PR 1;11,56    
Renske Krom DPB 14,87 PR  1;38,36 FL   
Madelief Ursem DPB 16,81  2;00,21   
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  100 100 300 300  
Mees de Ruijter HC1 12,95 12,60 31,19* 34,55  
Daniel Brouwer HB1 11,72 PR 11,66 PR 29,46 28,98 PR  
Zoe Verhagen DC1 14,80 15,23 36,66 PR 37,58  
*Mees de Ruijter rijdt voor het eerst onder de 33 sec. op de 300 meter en behaalt met 31,19 een 
clubcertificaat. 
       
Haarlem, 4 december  100 100 100 100 100 100 
Puck Welp HPD 14,61 PR 14,49 PR 14,77 14,42 PR 14,53 14,61 
Marise Krom DPD 15,30 PR 15,39 15,86 15,34 15,41 15,21 PR 
Renske Krom DPB 14,63 PR 14,74 14,37 PR    
Madelief Ursem DPB - 15,68     
        
  500 1000    
Zoe Verhagen DC1 57,90 2;00,92    
Eveline Krom DB2 55,72 PR 1;51,43 PR    
Kelly Tromp DSA 56,48 1;56,62 PR    
Mieke Heine DMA 56,85 1;50,11    
Judith van Hesselingen DMA 58,54 1;55,69    
       
Groningen, 10 december, Gruno 
Bokaal 

 
500 

 
5000 

   

Luc Heine HSA 38,68 7;09,80    
 

 

Zondagavond werd de 5e wedstrijd om de IJskonijncup verreden. Vier KJ-pupillen deden mee waarvan 
twee debutanten; Puck Welp en Madelief Ursem.  
 
Puck reed alsof hij al jaren meedoet, felle start en sterk door naar de finish. Dat resulteerde in mooie 
tijden en twee tweede plaatsen bij de heren pupillen D.  
 
Madelief deed het ook prima maar wat voorzichtiger. Iets uit balans op de 100 meter maar gelukkig 
door coach Astrid weer snel naar de juist baan gedirigeerd!  
 
Marise verbeterde op de 100 meter haar PR met 0,8 seconden.  
 
Renske reed ook een PR op de 100 meter, er ging 0,07 sec van haar beste tijd af. Op de 700 meter 
was ze onderweg om haar PR te verpulveren. Helaas ging ze op de kruising voor de neus van Astrid 
onderuit. Volgende keer beter. 
 
De volgende langebaanwedstrijd voor de pupillen is op 4 december: 100 meter afvalrace. 
 

 

Haarlem, 20 november  100 500 700  
Puck Welp HPD 14,88 1,06;61   
Marise Krom DPD 15,32 PR 1,11;56   
Madelief Ursem DPB 16,81  2,00;21  
Renske Krom DPB 14,87 PR  1,38;36 FL  
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Uitslagen marathon 2022/2023 
10 oktober 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 1 
Cat 3 
29e Andre Broere 
 
Cat 4 
6e Andre Starreveld 
18e Willem van den Brink 
24 e Mark Andringa 
29 e Astrid Borst 
 
Cat 5 
1e Henk Regelink 
12e Kees Brasser 
 
17 oktober 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 1 
Cat 1 
6e Jos Niesten 
 
Cat 2 
1e Anthonie Luijendijk 
7e Ronald Pletting 
11e Theo van Lieshout 
 
22 oktober 2022 Marathoncup 1 Amsterdam 
Topdivisie Heren 
31e Axel Koopman 
 
24 oktober 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 2 
Cat 4 
2e Andre Starreveld 
16e Willem van den Brink 
 
Cat 5 
2e Henk Regelink 
11e Kees Brasser 
 
29 oktober 2022 Marathoncup 2 Enschede 
Topdivisie Heren 
26e Axel Koopman 
 
30 oktober 2022 Zesbanentoernooi 1 Utrecht  
Masters 
16e Jos Niesten 
 
31 oktober 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 2 
Cat 1 
6e Jos Niesten 
 
Cat 2 
2e Ronald Pletting 
12e Theo van Lieshout 
16e   Martin Huisman 
20e Anthonie Luijendijk 
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5 november 2022 Zesbanentoernooi  2 Hoorn  
Masters 
12e Jos Niesten 
 
5 november 2022 Marathoncup 3 Heerenveen 
Topdivisie Heren 
27e Axel Koopman 
 
7 november 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 3 
Cat 3 
25e Andre Broere 
 
Cat 4 
8e Willem van den Brink 
 
Cat 5 
1e Henk Regelink 
15e Kees Brasser 
 
14 november 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 3 
Cat 1 
11e Jos Niesten 
 
Cat 2 
12e Ronald Pletting 
13e Martin Huisman 
14e Theo van Lieshout 
17e Anthonie Luijendijk 
 
19 november 2022 Marathoncup 5 Haarlem 
Topdivisie Heren 
22e Axel Koopman 
 
21 november 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 4 
Cat 3 
27e Andre Broere 
 
Cat 4 
11e Willem van den Brink 
21e Mark Andringa 
24e Andre Starreveld 
 
Cat 5 
5e Henk Regelink 
11e Kees Brasser 
 
23 november 2022 Zesbanentoernooi 4 Amsterdam 
Masters 
21e Jos Niesten 
 
26 november 2022 Marathoncup 6 Hoorn 
Topdivisie Heren 
35e Axel Koopman 
 
28 november 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 4 
Cat 1 
11e Jos Niesten 
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Cat 2 
6e Anthonie Luijendijk 
18e Theo van Lieshout 
20e Martin Huisman 
 
3 december 2022 Zesbanentoernooi 5 Den Haag 
Masters 
9e Jos Niesten 
 
5 december 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 5 
Cat 4 
20e Mark Andringa 
21e Willem van den Brink 
 
Cat 5 
1e Henk Regelink 
 
10 december 2022 Marathoncup 7 Deventer 
Topdivisie Heren 
26e Axel Koopman 
 
12 december 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 5 
Cat 1 
5e Jos Niesten 
 
Cat 2 
11e Ronald Pletting 
15e Martin Huisman 
16e Theo van Lieshout 
18e Anthonie Luijendijk 
 
19 december 2022 Jan van der Hoorn marathoncompetitie 6 
Cat 3 
28e Andre Broere 
 
Cat 4 
17e Mark Andringa 
 
Cat 5 
3e Henk Regelink 
15e Kees Brasser 
 
16 december 2022 Marathoncup 8 Utrecht 
Topdivisie Heren 
21e Axel Koopman 
 
17 december 2022 Marathoncup 9 Breda 
Topdivisie Heren 
18e Axel Koopman 
 
 

 
 
De wekker gaat vroeg af op zaterdag 24 december voor de 161 deelnemers van het Jan van Gennip 
toernooi. Om half 9 valt het eerste startschot. Er zijn 161 deelnemers waaronder 4 KJ-leden.  

Het is dringen op de inrijbaan met zoveel pupillen. De eerste afstand is de 300 meter. Voor Madelief 
Ursem is dit ook de allereerste keer dat ze deze afstand rijdt. Nog even trainen op de bocht, dan zit er 
gemakkelijk een tijd onder de 40 seconden in. Op de 100 meter reed ze een mooi pr! 
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Voor Renske Krom ging de wekker te vroeg deze dag, ze rijdt liever later op de dag haar rondjes. Het 
zag er mooi uit, maar de felheid ontbrak wat.  
Zoë Verhagen reed de 100 meter iets boven haar pr, wel een beste seizoentijd. Het is haar nu één 
keer gelukt om de 500 meter onder de minuut te rijden. Het ijs was niet van superkwaliteit, dat was 
misschien de reden dat het nu nèt niet lukte. 
Marise Krom schaatste op de 300 meter naar een pr! Over de 100 meter was ze wat teleurgesteld, 
maar toen Yvonne van Gennip de prijzen uitreikte, was er van die teleurstelling niets over. In het 
klassement voor de pupillen B eindigde ze als derde!  
 
 

 
 
 

 
 

Haarlem, 24-12-2022  300 100 500   
       
Marise Krom DPD 41,28 PR 15,81    
Madelief Ursem DPB 42,14     14,86 PR    
Renske Krom 
Zoë Verhagen  

DPB 
DJC 

38,07 
 

14,81 
14,72 

 
1,00,06 

 
 

 

        
 

 

 
Foto’s: Cor Winkel 
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 Foto’s: Renée Duin 

Foto: Cor Enthoven 


